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10197 - Kur’an-ı Kerim

Soru

Kur’an-ı Kerim Nedir?

Detaylı cevap

Allah’a hamd olsun.

Kur’an-ı Kerim, insanların karanlıklardan çıkarılıp İslam nuruna iletilmesi amacıyla peygamberi

Muhammed s.a.v’e indirilen alemlerin Rabbi olan Allah’ın konuşmasıdır.

“O, sizi karanlıklardan aydınlığa çıkarmak için kulu Muhammed’e apaçık ayetler indirendir.

Şüphesiz Allah, size karşı çok esirgeyici, çok merhametlidir.” (Hadid 9)

Yüce Allah; Kur'an-ı Kerim'de ilkleri ve sonları, göklerin ve yerlerin yaratılışını, neyin helal neyin

haram olduğunu, edep ve ahlâk ilkelerini ayrıntılı olarak açıklamıştır. İbadet ve muamele

hükümlerinin, peygamberlerin ve salihlerin kıssalarının, müminlerin ve kâfirlerin mükafatının,

müminlerin yurdu olan Cennetin ve kâfirlerin yurdu olan Cehennemin tanımı içinde vardır. Yüce

Allan Onu her şeyin açıklayıcısı kılmıştır:

“Sana bu kitabı; her şey için bir açıklama, doğru yolu gösteren bir rehber, bir rahmet ve

Müslümanlar için bir müjde olarak indirdik.” (Nahl 89)

Kur'an-ı Kerim'de Allah'ın isimleri, sıfatları açıklandığı gibi yaratıkları hakkında bilgi de verilmiştir.

Ayrıca Allah'a, meleklerine, kitaplarına, elçilerine ve ahiret gününe imana çağrı yapılmaktadır.

“Peygamber, Rabbinden kendisine indirilene iman etti, müminler de (iman ettiler). Her biri; Allah’a,

meleklerine, kitaplarına ve peygamberlerine iman ettiler ve şöyle dediler: “Onun

peygamberlerinden hiçbirini (diğerinden) ayırt etmeyiz.” Şöyle de dediler: “İşittik ve itaat ettik. Ey

Rabbimiz! Senden bağışlama dileriz. Sonunda dönüş yalnız sanadır.” (Bakara 285)
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Kur'an-ı Kerim'de kıyamet gününde yaşanacak hadiselerin bilgisi vardır. Ayrıca ölümden sonra

meydana gelecek olan diriliş, mahşerde toplanma, hesap gibi olaylar ile Havuz, Sırat, Mizan,

Cennet ve Cehennem sıfatları vardır.

“Allah, kendisinden başka hiçbir ilâh olmayandır. Andolsun, sizi kıyamet gününde mutlaka bir

araya toplayacaktır. Bunda asla şüphe yoktur. Sözce Allah’tan daha doğru kim vardır!” (Nisa 87)

Kur'an-ı Kerim'de kainatla ile ilgili mucizeler ve Kur'an ayetleri üzerinde odaklanmaya ve

düşünmeye davet de vardır: "De ki: Göklerde ve yerde neler var, bir baksanıza.” Fakat ayetler ve

uyarılar, inanmayan bir topluma hiçbir fayda sağlamaz." (Yunus 101)

“Onlar Kur’an’ı düşünmüyorlar mı? Yoksa kalplerin üzerinde kilitleri mi var?” (Muhammed 24)

Kur'an-ı Kerim, tüm insanlara gönderilen Allah’ın kitabıdır: “(Ey Muhammed!) Biz sana Kitab’ı

(Kur’an’ı) insanlar için, hak olarak indirdik. Kim doğru yola girerse, kendisi için girmiş olur. Kim de

saparsa, ancak kendi aleyhine sapar. Sen onlara vekil değilsin.” (Zümer 41)

Kur'an-ı Kerim, daha önce gönderilen Tevrat ve İncili doğrular; onlar üzerinde şahit ve

gözetleyicidir: “(Ey Muhammed!) Sana da o Kitab’ı (Kur’an’ı) hak, önündeki kitapları doğrulayıcı,

onları gözetici olarak indirdik.” (Maide 48)

Kur'an, indirilmesinden sonra kıyamete kadar insanlığın kitabı olmuştur. Ona inanmayan kâfirdir ve

kıyamet günü azapla cezalandırılacaktır.  “Ayetlerimizi yalanlayanlara ise, yapmakta oldukları

fasıklık sebebiyle azap dokunacaktır.” (Enam 49)

Kur'an-ı Kerim'in yüceliğinin ve içerdiği ayetler, mucizeler, ibretlerin/derslerin yanı sıra belagat ve

beyan görkeminden dolayı Allah bu konuda şöyle buyurmuştur: “Eğer biz, bu Kur’an’ı bir dağa

indirseydik, elbette sen onu Allah korkusundan başını eğerek parça parça olmuş görürdün. İşte

misaller! Biz onları insanlara düşünsünler diye veriyoruz.” (Haşr 21)

"Allah, insanlara ve cinlere Kur’an gibi bir Kur’an, onun benzeri bir sure veya onun benzeri bir ayet

getirmeleri için meydan okudu, fakat onlar yüce Allah’ın bildirdiği gibi bunu yapamadılar ve

yapamayacaklar. “De ki:  Andolsun, insanlar ve cinler bu Kur’an’ın bir benzerini getirmek üzere
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toplansalar ve birbirlerine de destek olsalar, yine onun benzerini getiremezler." (İsra 88)

Kur'an-ı Kerim semavî kitapların en büyüğü, en mükemmeli ve sonuncusu olduğu için yüce Allah,

Rasulü Muhammed s.a.v'e onu bütün insanlara ulaştırmasını emretmiş ve şöyle buyurmuştur:

“Ey Peygamber! Rabbinden sana indirileni tebliğ et. Eğer bunu yapmazsan, O’nun verdiği

peygamberlik görevini yerine getirmemiş olursun. Allah, seni insanlardan korur. Şüphesiz Allah,

kâfirler topluluğunu hidayete erdirmeyecektir.” (Maide 67)

Bu kitabın önemi ve ümmetin buna ihtiyacına binaen yüce Allah bu kitabın korunmasına kefil

olmuştur: “Şüphesiz o Zikr’i (Kur’an’ı) biz indirdik biz! Onun koruyucusu da elbette biziz.” (Hicr 9)

En iyisini Allah bilir.


